
□ 下列獲授權人取得授權領取上述股票 僅內部使用

The following authorized person is authorized to receive the above stocks For Internal Use

獲授權人身份證明文件號碼: 見證人Witnessed by

Authorized Person Identity Document No.:

姓名Name

Note 注意:   Please bring along this ORIGINAL form and provide your (authorized person’s) valid identity document for verification when collecting the physical 
scrip(s). 領取實物證券時請帶回此實物證券提取表格之正本及必須出示有效之身份證明文件。

I/We, understand that there is no guarantee that the instruction of stock denomination from client will be fully accepted. The accepted instruction 
may be divided into different scrips with different denomination. 本公司概不保證客戶之分拆申請可獲全數接納，被獲接納之申請可能為多張不同面
額之股票。

I/We, understand that all physical shares once withdrawn must be registered in my/our own name immediately, otherwise I/We shall not be entitled 
to the benefit such as dividend and bonus shares distributed by the issued company. I/We, hereby, agree that, without my/our additional instruction, 
SPDB International Securities Limited reserves the right to deposit the above physical shares into CCASS Depository if I/We cannot collect the shares 
certificate(s) within 30 business days. I/We also understand that the all fees & charges are not refundable. 本人/吾等明白已提取之股票必須盡快辨理
轉名手續，方可獲取該持有股份之公司所派發的股息及權益。為保障本人/吾等之權益，同意浦銀國際證券有限公司有權無須要本人/吾等授權下將
未能在30個工作天內能領取的實物股票重新存入中央結算。本人同時明白所有費用將不會被退還。
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Please withdraw from my/our account the following securities and deliver the same to me/us. Please debit from my/our account with SPDBI for 
any costs incurred thereof.

股票號碼
Stock Code

股票名稱 
Stock Name

本人/本公司確認以下事項 I/We confirmed the following items:
I/We hereby agree to keep your fully indemnified from and against any loss, claims, demands, proceedings cost of damages whatever caused by or 
arising from this authorization. (If applicable). 本人/吾等 願就有關指示或委托第三者代取股票承擔一切後果及損失 (如適用)。

中央結算系統存管處的
提取指示編號 

(只供職員填寫) 
CCASS Withdrawal 

Order No. 
(For internal use only)

分拆數量
Denominations 

(張數 No. of scrip) 
X (數量 quantity)

股票數量
No. of Shares

x

請由本人/吾等賬戶提取以下股票並交予該等證券給本人/吾等。請從本人/吾等於浦銀國際的賬戶中扣取由此產生的任何費用。

實物股票提取表格
PHYSICAL SCRIP WITHDRAWAL FORM

致：浦銀國際證券有限公司 (「浦銀國際」)
To：SPDB International Securities Limited (“SPDBI”)
香港灣仔軒尼詩道1號浦發銀行大廈33樓 Website www.spdbi.com

33/F, SPD Bank Tower, One Hennessy, 1 Hennessy Road, Hong Kong Email CS@spdbi.com

賬戶名稱
Account Name:

賬戶號碼 Account No.:

生效日期 Effective Date:

x

x

x

x

授權人信息, 必須與身份證信息一致 (如適用)
Authorized Person's Information, must be consistent with information of ID card (if applicable)

獲授權人全名:

Authorized Person Full Name:

__________________________________________

x

__________________________________________

客戶簽署 Client Signature(s)

姓名 (正楷) Name (in block letters)r:
(請用已提供之簽署式樣 Please use the specimen signature provided)

日期 Date:
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Date日期: Date日期: Date日期: Date日期:

本公司專用 For Office Use Only

Signature Verified by
簽署核證人

Approved by
審批人

Received By (OPS)
經手人（運營部）

Received By (Admin)
經手人（行政管理）

Name姓名: Name姓名: Name姓名: Name姓名:
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